

18.05.2022

| <u>Resignation of board secretary and appointment of a new board secretary</u> | <u>استقالة امين سر المجلس و تعيين أمين سر جديد للمجلس</u> |
|---|---|
| <p>1- Mr. Mahmood Ali Rustam, Secretary to the board and the nomination, remuneration and executive committee (NREC) resigned from the company and from the function of board and NREC secretary effective May 18, 2022, the resignation is for personal reasons. Board of directors accepted the resignation from the duties of board and NREC secretary.</p> <p>2- Board of directors appointed Mrs. Nujood Nasar Al Maqbaly as secretary to the board and NREC effective May 18, 2022. Mrs. Nujood has BSc in Business and Law from Institute of Technology Carlow, Ireland and has been working with the company as legal advisor since 2019.</p> | <p>1. تقدم الفاضل محمود علي رستم, امين سر مجلس الادارة و اللجنة التنفيذية باستقالته من الشركة و من مهام امين سر المجلس و اللجنة التنفيذية اعتبارا من 18 مايو 2022, الاستقالة لأسباب شخصية. قبل مجلس الادارة الاستقالة من مهام امين سر المجلس و اللجنة التنفيذية.</p> <p>2. أقر مجلس الادارة تعيين الفاضلة نجود ناصر المقبالي للقيام بمهام امين سر المجلس و اللجنة التنفيذية اعتبارا من 18 مايو 2022. الفاضلة نجود حائزة على بكالوريوس في القانون و الأعمال من مؤسسة كارلو التقنية في ايرلندا و تعمل مع الشركة كمستشار قانوني من عام 2019.</p> |

Authorized Signatory

